
Motion från Holmen p. 3 och motion från Sveaskog p. 2. 

Att älgjakt skall vara tillåten så länge avskjutningsmålet inom ÄSO inte är uppnått och inom 

jakttidsramarna. 

 

Styrelsens förslag: 

Som vi skrev redan i punkt 1 så arbetar vi med att se över det behov som finns gällande 

avskjutning i VVO:t. Stämman tar beslut och det beslutet blir det önskemål som vi lämnar till 

Boda ÄSO. Om målet är uppnått tillåtes mer avskjutning om det pågår avlysningsjakt inom 

ÄSO:t för övrigt. Vi anser att det är en del av att vara med i ett ÄSO. Detta beslut skall 

utvärderas efter jaktårets slut och tas upp på nästa årsstämma för nytt beslut. 

 

Styrelsens förslag: P. 3 i Holmens motion och p.2 i Sveaskogs motion bifalles utifrån 

styrelsens tillägg. 

 


